
    

                                                         
 

 

SKOLEBESTYRELSESMØDE - RØDKÆRSBRO SKOLE 
 
Dato: 17.08.2023 
Tidspunkt: kl. 17.00-19.00 
Lokalitet: Fysisk møde på skolen 
 
Mødedeltagere: Helle, Anja, Daniela, Line D., Gitte (medarb.), Sara (medarb.), Allan og Claus 
Afbud: Kirsten-Marie, Tina, Line F 
 
Mødeleder: Claus 
Referent: Allan  
 

 
 
 

Dagsorden  
 

Formål med punktet 
Drøftelse – orientering - beslutning 

Referat 

1. Godkendelse af referater (5 min.)  
 

 Udsættes til næste møde. 

2. Nyt fra elevrådet (5 min.)  
 

Orientering Ingen punkter til denne runde. Der har været valg til 
elevrådet som har konstituerende møde indenfor den 
nærmeste tid.  
 
Det er ønskeligt med deltagelse af to fra elevrådet. 
 

3. Forventningsfoldere (5 min.) 
 

Drøftelse og handling Der er opdateret ift. elevplaner som nu er 
meddelelsesbog. 
 
Der printes til 0. 1. 4. og 7. årgang som får udleveret et 
eksemplar på forældremøderne af SB-repræsentanten. 
  

4. Trafik (10 min.) 
 

Drøftelse 
 

Der har været tale om en ændring af 
skolepatruljeordningen. Efter forespørgsel hos SB 
fastholdes nuværende model. 



    

                                                         

5. Formanden har ordet (10 min.): 
-bestyrelsesnetværket 
-SB-møder og involvering 
 
 

Orientering SB medlemmernes deltagelse i forældremøderne er 
fordelt og der koordineres med klassens lærere ift. hvilket 
tidspunkt man er på. 

6. ”Den gode historie om Rødkærsbro Skole” (30 
min.) 
 

Proces Udsættes til næste møde. 

7. Specialafdeling til Rødkærsbro? (10 min.) 
-henvendelse til forvaltningen 

Status CW gav en kort status. 

8. Rigets tilstand (10 min.) 

-valg til SB 

-forældremøder 

Orientering Der er kommet to nye medarbejdere til. Dorte som 
børnehaveklasseleder og Mille som er kommet til 
mellemtrinnet. 
 
Der er truffet beslutning omkring legeplads og i 
kommende uge bliver der meldt officielt ud hvem 
vinderen er. Herefter bliver der samarbejdsmøde ift. 
anlægsplan osv. 
 
SFO og KLUB er kommet godt i gang. Der er god 
stemning og stor deltagelsesgrad af elever. 
Der er stor belægning i SFO hvilket betyder at der 
sammen med SFO-personalet ses på en justering af 
personalets dækningsgrad 
 
20/9 kommer børn og unge udvalget på skolen og 
afholder møde. 
 
CW orienterede om status handleplan i forhold til 
Arbejdstilsynet. Der er fortsat en særlig indsats i en 
udskolingsklasse frem til og med uge 40. Der er ligeledes 
fortsat indsats med trivselspædagog, som medvirker i 
enkelte lektioner. 
 
 



    

                                                         
 
Valg til SB. Pt. hedder ordningen at der er samlet valg til 
SB. Er det en overvejelse værd om der skal være 
forskudt valg for hver 2. år? 
 
Regler, rammer og de begrænsninger som følger med – 
kan vi flette det ind i PPT 
 

9.  Eventuelt (5 min.) 

-herunder punkter til næste møde 

 

 Vi blev enige om at flytte næste møde til tirsdag den 19. 
september kl. 17.00-19.00. 

 


